



# **GICIB 2025**

# 首届广州国际智能建造与工业化建筑产业博览会 邀请函



2025年5月8日-10日

保利世贸展览馆

http://u3v.cn/5GCxeL

规模: 50,000+m² 品牌展商: 800+ 观众: 100,000+

广州正以"像造汽车一样造房子"的工业化理念,全力打造"好房子"建设的全国高地。作为粤港澳大湾区核心引擎,广州将"智能建造与工业化建筑"纳入全市"12218"现代化产业体系重点发展,依托产业集群优势与政策红利,加速构建建筑业新质生产力。2024年广州建筑业总产值达8816.9亿元,同比增长7.5%。在此背景下,2025首届广州国际智能建造与

工业化建筑产业博览会应运而生,首届智建展联合绿建展、住博会、钢结构展四大IP,将打造成广交会期间建筑领域规模最大、能级最高的行业盛会,助推"中国建造"迈向"智造时代"!

### 一、博览会主题

## 数智建造,产业领航

聚焦智能建造"设计-生产-施工-运维"全链条创新,覆盖工业化、智能化、数字化三大赛道;搭建技术转化、标准共建、海外输出的一站式平台;服务国家双碳战略与"一带一路"基建升级。











## 二、同期活动







- ◆ 广州市智能建造与工业化建筑产 业发展大会
- ◆ 广东省农房设计大赛颁奖典礼
- ◆ 广东省绿色建材试点城市工作交 流会
- ◆ 内地与香港智能建造发展论坛
- ◆ 装配式工程全生命周期质量提升 发展论坛
- ◆ 第四届大湾区钢结构智能建造与 建筑工业化技术交流会
- ◆ 第四届粤港澳绿色建材及装配式 建筑装修产业与城市更新高质量 发展高峰论坛
- ◆ 2025第4届中国绿色建材与装配 式建筑及智能建造展



- ◆ 2025第17届广州国际集成住宅产业博览会暨建筑工业化产品与设备展
- ◆ 2025第14届广州国际建筑钢结构、空间结构及金属材料设备展

## 三、联系方式

请通过以下方式进行展会报名:

1. 电话联系: 联系人Linda, +86 18664424110

2. 邮箱联系: 电子邮箱: gzchy2009@163. com

3. 扫码登记: 请扫描下方二维码进行在线预约登记。







# **GICIB 2025**

## The 1st Guangzhou International Intelligent Construction and Industrialized Building Industry Expo

INVITATION



May 8th-10th, 2025



**Guangzhou Poly World Trade Center Expo** 



http://u3v.cn/5GCxeL

**EXHIBITION SPACE** 

**EXHIBITORS** 

**VISITORS** 

50,000+sqm

+008

100,000+

## GICIB2025prospect:

Guangzhou is vigorously promoting the construction of "High-Quality Housing" with industrialization concept of "building houses like manufacturing cars", the to establish itself as a national leader in this field. As the core engine of the Guangdong- Hong Kong-Macao Greater Bay Area, Guangzhou has "intelligent construction and industrialized buildings" into its "12218" incorporated modern industrial system for key development. Leveraging the advantages of industrial clusters and policy incentives, it is accelerating the establishment of new quality productive forces in the construction industry. In 2024, the total output value of Guangzhou's construction industry reached 881.69 billion yuan, with of 7.5%. The growth intelligent construction pilot project was year-on-year commended by the Ministry of Housing and Urban-Rural Development. Against this the first Guangzhou International Intelligent Construction and Industrialized Building Industry Expo (GICIB) emerged in 2025. During the exhibition, the Green Building Expo, Housing Industry Expo, and Steel Structure Expo, will be held concurrently. lt aims to become the largest and highest-level industry the construction field during the Guangzhou Canton period, event in Fair promoting the "Chinese Construction" to enter the "Innovation Era"!

## Digital and Intelligent Construction, Leading the Industry

Focusing on smart construction innovation across the entire "Design-Production-Construction-Operation" value chain, the exhibition comprehensively covers three key sectors:Industrialized Building Construction,Intelligent Infrastructure Development, Digital Home Solutions.

Serving as a one-stop platform for:Technology commercialization,Industry standard co-creation,Global solution exporting.

Dedicated to supporting: China's Dual Carbon Strategy, Belt and Road Initiative infrastructure modernization.





















## **CONCURRENT ACTIVITIES in 2025**

- Guangzhou Intelligent Construction and Industrialized Building Industry Development Conference
- Exchange Conference of Guangdong Province's 
  "Photovoltaic + Architecture" Rural House Design 
  Competition
- Guangdong Green Building Materials Pilot City Workshop
- . Mainland-Hong Kong Smart Construction Development Forum
- Prefab Engineering Lifecycle Quality Enhancement Forum
- The 4th GBA Steel Structure Smart Construction & Industrialization Tech Exchange
- The 4th GBA Green Materials & Prefab
- The 4th China Exhibition for Sustainable & Prefabricated Building Materials and Intelligent Construction
- The 17th China Int'l Integrated Housing Industry & Building Industrialization Expo
- . The 14th China (Guangzhou) International Exhibition for Steel Construction & Metal Building Materials





### **Exhibition Scope**

- 1. Smart Construction Technologies
- Digital Design
- Intelligent Equipment
- Smart Operation & Maintenance
- 2. Industrialized Construction & **Prefabrication Applications**
- Building Construction
- Infrastructure
- Rapid Construction
- 3. Green & Low-Carbon Solutions
- Eco-Materials
- Carbon Neutral Practices
- Energy Efficiency Systems
- 4. Smart City & Mega Projects
- Rail Transit
- Water & Environmental
- Energy Projects
- 5. International & GBA Benchmark **Projects**
- Global Innovations
- GBA Practices
- 6. Interactive Experience Zone
- Technology Demonstrations
- Mega Project Showcases

#### 

#### **Target Visitors**

- Government & Regulatory Authorities
- Officials from housing/construction, transportation, water resources, and environmental protection departments
- Key project commanders from Greater Bay Area mega-projects and new district administrations
- **Construction & Contracting Enterprises** 2.
- EPC contractors, specialty subcontractors, engineering supervision firms, testing & consulting companies
- Infrastructure project managers, CTOs, safety directors, site engineers, procurement/SCM professionals
- 3. Design & Research Institutions
- Smart construction design institutes, BIM technology centers, green building research academies
- Whole-house smart solution designers, modular construction R&D labs
- 4. Supply Chain & Technology Providers
- 5. Investors & Operators
- 6. International Partners
- 7. Industry Ecosystem Partners
- 8. Public Experience Group



Contact us

The Guangzhou Intelligent Construction and Industrialised Building Association (GICIBA)

Contact person: Linda

Mob&whatsapp: +86 18664424110 E-mail: gzchy2009@163.com



Kindly scan the QR code for online registration.